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Protokół nr 14/2015 

z XIV sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 17 listopada 2015 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz goście – pani Joanna Florkiewicz-Kamieniarczyk, Dyrektor Wydziału 

Rewaloryzacji Zabytków Krakowa i Dziedzictwa Narodowego Małopolskiego Urzędu 

Wojewódzkiego i mieszkańcy dzielnicy.  

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 16 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XIV sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. Poinformował również, że w pierwszej kolejności podczas sesji odda głos 

przedstawicielce MUW.   

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, który wszyscy członkowie Rady 

otrzymali pocztą elektroniczną wraz z projektami uchwał. Poinformował również, że 

wpłynęły trzy wnioski o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał, przedłożonych 

w terminie krótszym niż 8 dni przed sesją i spełniających warunek określony w § 29 ust. 2 

Statutu Dzielnicy VII. Wnioski dotyczyły projektów uchwał według druków: 136, 137, 138. 

Członkowie Rady otrzymali w/w projekty pocztą elektroniczną. Wobec braku innych 

zgłoszeń w sprawie zmian porządku obrad, przewodniczący poddał w/w wnioski kolejno pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowań w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał:  

projekt uchwały według druku nr 136 – jednomyślnie 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 137 – jednomyślnie 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 138 – jednomyślnie 16 głosów za. 

Zgodnie ze Statutem Rady Dzielnicy VII projekt wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi 

porządek obrad sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 20 października 

2015 roku. 

4. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016 - projektodawca Zarząd (druk nr 130). 

5. Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu budowlano-wykonawczego dla inwestycji 

pn. „Zagospodarowanie Skweru Konika Zwierzynieckiego” - projektodawca Zarząd 

(druk nr 131). 



6. Projekt uchwały w sprawie protestu przeciwko inwestycji prowadzonej przy 

ul. Wodociągowej w Krakowie – projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego 

i Architektury (druk nr 132). 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Bezpieczeństwa, Porządku 

i Mieszkalnictwa Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca Komisja 

Bezpieczeństwa, Porządku i Mieszkalnictwa (druk nr 133). 

8. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Bolesława Komorowskiego w Krakowie (pismo znak: 

ML-02.7123.603.2015.JK z dnia 04.11.2015) – projektodawca Komisja Bezpieczeństwa, 

Porządku i Mieszkalnictwa (druk nr 134). 

9. Projekt uchwały w sprawie montażu progów zwalniających na ul. Zaogrodzie 

w Krakowie – projektodawca Komisja Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw 

Inwestycyjnych (druk nr 135). 

10. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016 – projektodawca Zarząd (druk 

nr 136). 

11. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu zagospodarowania terenu dla 

inwestycji pn. „Budowa obiektów małej architektury w miejscu publicznym” – 

doposażenie istniejącego ogródka jordanowskiego w rejonie al. Focha (pismo Pracowni 

Projektów MODUS z dnia 07.10.2015) – projektodawca Zarząd (druk nr 137). 

12. Projekt uchwały w sprawie wniosku o uwzględnienie programu profilaktyki wad postawy 

w Miejskim Programie Ochrony Zdrowia „Zdrowy Kraków” 2016-2018 – projektodawca 

Zarząd (druk nr 138). 

13. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XIII sesji Rady Dzielnicy 

VII, która odbyła się w dniu 20 października 2015 r., nie zgłoszono wniosków 

o sprostowanie, co jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Przed rozpoczęciem procedowania kolejnego punktu przyjętego porządku obrad, zgodnie 

z wcześniejszą zapowiedzią, przewodniczący udzielił głosu pani dyrektor Wydziału 

Rewaloryzacji Zabytków Krakowa i Dziedzictwa Narodowego Małopolskiego Urzędu 

Wojewódzkiego, która przedstawiła rezultaty prac archeologicznych prowadzonych w latach 

2013-2015 na terenie miejsca pamięci Glinnik w Przegorzałach. Zwróciła się ona również do 

Rady Dzielnicy o ustosunkowanie się do kwestii ewentualnej aktualizacji informacji, jaka 

obecnie widnieje na tablicach upamiętniających wydarzenia z okresu II wojny światowej na 

Glinniku, w związku z wynikami prac naukowców. 

W dyskusji po wystąpieniu pani dyrektor, głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Witold Górny, 

Krzysztof Jakubowski, Paweł Kajfasz, Andrzej Maria Hawranek. 

W trakcie dyskusji na salę przybyło trzech kolejnych członków Rady Dzielnicy. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  



Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016 została podjęta jednomyślnie – 17 głosami za 

(Uchwała nr XIV/128/2015). 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu budowlano-wykonawczego dla inwestycji pn. 

„Zagospodarowanie Skweru Konika Zwierzynieckiego” zreferował w imieniu projektodawcy 

Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Paweł Kajfasz, Julia Mach, 

Łukasz Filipiak, Marzena Garzeł. 

Uchwała w sprawie opinii do projektu budowlano-wykonawczego dla inwestycji pn. 

„Zagospodarowanie Skweru Konika Zwierzynieckiego” została podjęta jednomyślnie – 

17 głosami za (Uchwała nr XIV/129/2015). 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie protestu przeciwko inwestycji prowadzonej przy 

ul. Wodociągowej w Krakowie zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Jakubowski. 

W dyskusji udział wzięli: Marek Golonka, który zgłosił poprawkę do projektu, Krzysztof 

Jakubowski, Andrzej Maria Hawranek, Szczęsny Filipiak, Krzysztof Kwarciak, Paweł 

Kajfasz, Łukasz Filipiak, Witold Górny. 

W swojej poprawce Marek Golonka zaproponował: 

 zmianę tytułu uchwały na następujący: 

w sprawie wyjaśnienia legalności inwestycji prowadzonej przy ul. Wodociągowej 17, 

 zmianę treści § 1 na następującą: 

Rada Dzielnicy VII zwraca się do Prezydenta Miasta Krakowa o uzasadnienie faktu 

akceptacji przez Wydział Urbanistyki i Architektury UMK zgłoszenia budowy 

dwukondygnacyjnego budynku mieszkalnego jednorodzinnego, na działkach 83/2 i 82/4, 

obręb 16 Krowodrza, przy ul. Wodociągowej 17 w Krakowie., 

 zmianę treści uzasadnienia na następującą: 

Wydział Urbanistyki i Architektury UMK nie wniósł sprzeciwu do realizacji 

przedmiotowego zamierzenia inwestycyjnego, pomimo jak sądzimy, występowania co 

najmniej dwóch powodów, aby to zgłoszenie odrzucić: 

1. Obowiązującego Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego „Wzgórze 

Św. Bronisławy II”, który w § 7, na terenach o funkcji ZPo.9 pozwala jedynie na 

przebudowę istniejących obiektów, bez zmiany ich wymiarów. 

2. Z posiadanych informacji wynika, że prawdopodobnie na w/w działkach nie stały 

obiekty o wymiarach jakie są obecnie realizowane., 

 zmianę podstawy prawnej na: 

„§ 3 pkt 4 lit. k”. 

Na wniosek Andrzeja Marii Hawranka pan przewodniczący Szczęsny Filipiak ogłosił 5 minut 

przerwy, celem przygotowania kolejnej poprawki do projektu. 

Po wznowieniu obrad Marek Golonka poinformował, że wycofuje zgłoszoną wcześniej 

poprawkę. Z kolei Krzysztof Jakubowski zgłosił poprawkę, w której zaproponował: 



 zmianę treści § 1 uchwały na następującą: 

Rada Dzielnicy VII Zwierzyniec składa niniejszym stanowczy protest przeciwko inwestycji 

przeprowadzanej na działkach 83/2 i 82/4, obręb 16 Krowodrza przy ul. Wodociągowej 17 

i próbie dopuszczenia do jej realizacji przez Wydział Architektury UMK., 

 w pierwszym zdaniu uzasadnienia zamienia się słowo: „ewidentnym” – sformułowaniem: 

„w opinii Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec”. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 18 głosami za. 

Uchwała w sprawie protestu przeciwko inwestycji prowadzonej przy ul. Wodociągowej 

w Krakowie została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za (Uchwała nr XIV/130/2015). 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Bezpieczeństwa, Porządku 

i Mieszkalnictwa Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował w imieniu projektodawcy 

Andrzej Hawranek. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie zmiany w składzie Komisji Bezpieczeństwa, Porządku i Mieszkalnictwa 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 

2 wstrzymujące się (Uchwała nr XIV/131/2015). 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Bolesława Komorowskiego w Krakowie (pismo znak: ML-

02.7123.603.2015.JK z dnia 04.11.2015) zreferował w imieniu projektodawcy Andrzej 

Hawranek. Zgłosił on również we własnym imieniu poprawkę do projektu, w której 

proponuje: 

 zmianę treści § 1 na:  

Opiniuje się pozytywnie zamiar ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego przy ul. Bolesława Komorowskiego w Krakowie na okres 1 roku. 

 zmianę treści uzasadnienia na:  

Uchwałę podejmuje się w związku z brakiem pisemnych negatywnych opinii sąsiadów, jak 

również brakiem podejmowanych interwencji funkcjonariuszy policji w ciągu ostatniego 

roku. 

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Filipiak, Krzysztof Jakubowski, Szczęsny Filipiak, Andrzej 

Maria Hawranek, Krzysztof Kwarciak, Paweł Kajfasz. 

Poprawka została przyjęta  stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego przy ul. Bolesława Komorowskiego w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.603. 

2015.JK z dnia 04.11.2015) została podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (Uchwała nr XIV/132/2015). 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie montażu progów zwalniających na ul. Zaogrodzie w Krakowie 

zreferował w imieniu projektodawcy Witold Górny. 

W dyskusji głos zabrał Jakub Markowski. 



Uchwała w sprawie montażu progów zwalniających na ul. Zaogrodzie w Krakowie została 

podjęta stosunkiem głosów: 16 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała 

nr XIV/133/2015).  

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2016 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. Zgłosił on również wniosek formalny o odesłanie projektu do projektodawcy, do 

czasu ostatecznego wyjaśnienia, która z jednostek miejskich będzie w 2016 r. realizatorem 

zadania, o którym mowa w projekcie uchwały. Za wnioskiem opowiedziała się Marzena 

Garzeł, głosu przeciw nie było. 

Wniosek formalny został poddany pod głosowanie i przyjęty stosunkiem głosów: 18 za, 

0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu zagospodarowania terenu dla 

inwestycji pn. „Budowa obiektów małej architektury w miejscu publicznym” – doposażenie 

istniejącego ogródka jordanowskiego w rejonie al. Focha (pismo Pracowni Projektów 

MODUS z dnia 07.10.2015) zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Andrzej Maria Hawranek, Marzena Garzeł, Julia Mach, Paweł 

Kajfasz. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej projektu zagospodarowania terenu dla inwestycji pn. 

„Budowa obiektów małej architektury w miejscu publicznym” – doposażenie istniejącego 

ogródka jordanowskiego w rejonie al. Focha (pismo Pracowni Projektów MODUS z dnia 

07.10.2015) została podjęte jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr XIV/134/2015). 

Ad. 12. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o uwzględnienie programu profilaktyki wad postawy 

w Miejskim Programie Ochrony Zdrowia „Zdrowy Kraków” 2016-2018 zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Uchwała w sprawie wniosku o uwzględnienie programu profilaktyki wad postawy 

w Miejskim Programie Ochrony Zdrowia „Zdrowy Kraków” 2016-2018 została podjęta 

jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr XIV/135/2015). 

Ad. 13. 

Szczęsny Filipiak: 

 poinformował, że informacja dotycząca aktualnego stanu środków poniesionych na 

utrzymanie Rady i Zarządu Dzielnicy VII jest do wglądu w sekretariacie, zwracając uwagę 

na ostatnio poczynione zakupy wyposażenia siedziby rady i kolejne plany w tym zakresie,  

 przekazał informację o V Międzydzielnicowym Forum dla Członków Rad Dzielnic, 

organizowanym w ramach projektu Aktywna przestrzeń w dzielnicy, które dotyczyć będzie 

różnych aspektów udziału Rad Dzielnic przy odbiorach inwestycji w dzielnicach, 

a odbędzie się w poniedziałek 30.11.2015 w Wojewódzkiej Bibliotece Publicznej 

w Krakowie, apelując do zainteresowanych członków rady o wzięcie udziału, 

 przekazał zaproszenie od Klubu Kultury „Chełm” na świętowanie Ogólnopolskiego Dnia 

Seniora 22.11.2015 r., 



 odczytał podziękowanie od pełnomocnika akcji Pomóż Dzieciom Przetrwać Zimę dla 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII za zaangażowanie w niesienie pomocy dzieciom, 

 poinformował o wpływających do Rady Dzielnicy interwencjach mieszkańców, 

dotyczących planów budowy parkingu wielopoziomowego w rejonie Placu Na Stawach, 

zainspirowanych prawdopodobnie artykułem w jednym z krakowskich dzienników; 

w kontekście powyższego przypomniał zebranym, jakie uchwały podjęła dotychczas Rada 

Dzielnicy VII w sprawie parkingu i podtrzymał swojej zdanie, że konsultacje społeczne 

odbędą się, ale dopiero w momencie, jak zapadnie decyzja że jest wola realizacji tej 

inwestycji przez Miasto i zostanie ona wpisana do katalogu inwestycji miejskich; dodał, że 

Rada Dzielnicy zawsze może się wycofać ze swojego dotychczasowego stanowiska. 

W dyskusji po wypowiedzi przewodniczącego głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Andrzej 

Maria Hawranek, Marzena Garzeł, Paweł Kajfasz. 

Jakub Markowski odczytał protokół z przebiegu konsultacji społecznych na temat zmiany 

organizacji ruchu w rejonie ul. P. Borowego. W tej sprawie wypowiedzieli się również: Julia 

Mach, Andrzej Maria Hawranek, Szczęsny Filipiak. 

Krzysztof Kwarciak poruszył sprawę remontu ul. Podkamyk, zwracając uwagę, że został on 

wykonany w technologii innej od pierwotnie planowanej (asfalt zamiast szutru), co wpłynęło 

na zwiększenie kosztów; stwierdził również że - jego zdaniem - część prac została 

zrealizowana na gruntach prywatnych. Szczęsny Filipiak ustosunkował się do kwestii zmiany 

technologii prac, natomiast co do zakresu – polecił  zwrócić się do pani inspektor z Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu.   

Krzysztof Jakubowski poinformował, że posiedzenie Komisji Planowania Przestrzennego 

i Architektury odbędzie się 3.12.2015 o godz. 17.00. 

Witold Górny zapytał, czy są ustalone terminy sesji na 2016 rok. Przewodniczący Szczęsny 

Filipiak stwierdził, że Zarząd przygotuje propozycje terminów na najbliższym spotkaniu. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 20.23 zamknął sesję. 

  

 

 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady i Zarządu  

                Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                               

  Szczęsny Filipiak 


